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Interpelacja/zapytanie zapytanie

Numer 115/19

Z dnia 2019-11-22

Czego dotyczy
w sprawie zwiększenia ilości połączeń kolejowych na trasie Ostrołęka – Warszawa oraz zmniejszenia

cen biletów

Udzielono odpowiedzi tak

w sprawie zwiększenia ilości połączeń kolejowych na trasie Ostrołęka – Warszawa oraz zmniejszenia cen biletów

Pliki do pobrania:

treść odpowiedzi 
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